

December 7, 2023

Sub: Disclosure regarding the ex-CEO

Further to our disclosure of June 19, 2023 advising that the Appeal Court (with different panel of judges) has issued its judgement obliging National Finance to pay RO 286,017.835 to Mr. Shahin Mohammed Al Balushi, the ex-CEO.

The Supreme Court judgement in the petition filed by the Company against the Appeal Court judgment issued by the first panel in May 2021 obliging the company to pay 840 thousand Omani Riyals revoked the said appeal court judgment.

The Supreme Court issued its decision on 4 December 2023 the petitions filed by the parties and the judgement issued by the Appeal Court (different panel of judges) is final and binding.

Tariq Sulaiman Al Farsi Chief Executive Officer

Ref: NFC/GEN/128/2023



الموضوع: إفصاح بخصوص الرئيس التنفيذي الأسبق

إلحاقا بإفصاحنا في 19 يونيو 2023 بخصوص إلزام الشركة الوطنية للتمويل بدفع مبلغ 286,017.835 النفيذي الرئيس التنفيذي السابق – شاهين بن محمد البلوشي بناء على الحكم الصادر من الهيئة المغايرة بمحكمة استئناف مسقط.

نقضت المحكمة العليا بحكمها الصادر في الطعن المقدم من الشركة ضد حكم محكمة الاستئناف الصادر من الهيئة الأولى في مايو 2021 بإلزام الشركة بدفع مبلغ 840 الف ريال عماني.

وبناء عليه، بتاريخ 4 ديسمبر 2023 أصدرت المحكمة العليا قرارها برفض الطعون المقامة من الأطراف وأصبح الحكم الصادر عن محكمة الاستئناف (هيئة مغايره) نهائي وملزم.

طارق بن سليمان الفارسي الرئيس التنفيذي